
Аналіз

запитів на інформацію, що надійшли до обласної ради

за І-й квартал 2013 року

За 3 місяці 2013 року до обласної ради надійшло 14 запитів на інформацію.

Із них:

7 - запитів від громадян;

7- від юридичних осіб.

Здебільшого запити надсилаються до обласної ради електронною поштою.

Щодо тематики питань, які турбують громадськість:

Серед загальної кількості запитів два з них стосувалися забезпечення роботи офіційного веб-сайту обласної ради, в одному із запитів було порушено питання підключення до мережі ІНТЕРНЕТ органів місцевого самоврядування. Цікавилися запитувачі окремими місцевими
програмами та кількістю коштів, виділених на ці програми. Також було порушено питання про кількість запитів, поданих депутатами обласної ради.

Розглянуто запит щодо результатів місцевих виборів 2010 року. Дописувачі цікавилися інформацією стосовно функціонування ряду комунальних підприємств області.

За звітний період 1 запит було скеровано за належністю.

Відповідно до чинного законодавства відповіді на виконання інформаційних запитів надаються упродовж 5-ти днів.

Розгляд окремих запитів було продовжено обласною радою до 20-ти днів у зв’язку з необхідністю пошуку інформації серед значної кількості даних.


